
 تعبير عن وظيفة غير اعتيادية بالانجليزي قصير مترجم

سوف نعرض من خلال ما سيأتي أفضل موضوع تعبير باللغة الإنجليزية قصير، يتحدث هذا الموضوع عن وظيفة غير 
 :اعتيادية

There are many strange jobs in this world that raise controversy because of their lack of spread 

and because of the strangeness of what is required of employees in them. Perhaps the most 

famous of these jobs are: the bed warmer, the professional sleeper, knowing the sex of the 

chick, the job of pushing passengers on the metro or train, and the job of doing funeral work 

for a financial salary. All of these jobs are strange and vary. About the well-known and common 

jobs in the world, and we will talk below about a strange job from these jobs, which is the job 

of conducting funerals in return for money. 

If the person was cut down from a tree, that is, he has no family, no family, and no friends, in 

this case who will walk in his funeral? Therefore, many companies in the world hire people to 

mourn the dead and go out to his funeral, and these mourners receive wages in exchange for 

this work that they do. This job is considered one of the most strange and unusual jobs in the 

world. 

 ترجمة تعبير عن وظيفة غير اعتيادية إلى العربية

 :فيما يأتي ترجمة موضوع التعبير السابق الذي تحدث عن وظيفة غير اعتيادية

الكثير من الوظائف الغريبة والتي تثير الجدل بسبب عدم انتشارها وبسبب غرابة المطلوب من الموظفين فيها،  في هذا العالم
ولعل أشهر هذه الوظائف: موظف تدفئة السرير والنائم المحترف ومعرفة جنس الكتكوت ووظيفة دافع الركاب في المترو أو 

ف غريبة وتختلف عن الوظائف المعروفة والشائعة في العالم، وسوف القطار ووظيفة التشييع بقابل مادي، وكل هذه الوظائ
 .نتحدث فيما يأتي عن وظيفة غريبة من هذه الوظائف وهي وظيفة تشييع الجنائز بمقابل مادي

فإذا كان الشخص مقطوعًا من شجرة، أي لا عائلة له ولا أهل ولا أصدقاء، في هذه الحالة من سوف يمشي في جنازته، ولذلك 
م الكثير من الشركات في العالم بتأجير أشخاص يشيعون الميت ويخرجون في جنازته ويحصل هؤلاء المشيعون على تقو

 .أجور لقاء هذا العمل الذي يقومون به، وهذه الوظيفة تعُد من أكثر الوظائف غرابة وغير اعتيادية في العالم

 


